
Zápis
ze 5. veřejného zasedání Zastupitelstva města Starého Plzence,

konaného dne 24.04.2023 od 17.00 hodin v obřadní síni budovy radnice
na Masarykově náměstí čp. 121 ve Starém Plzenci

Počet přítomných členů ZM: 15 (dle presenční listiny)
Omluvených: 2 (Mgr. Brejchová, Mgr. Bardounová)
Neomluvených: O
Hosté: Ing. Radek Hroch, tajemník MěÚ

Filip Coufal, vedoucí finančního a majetkoprávního odbom

Průběh jednání:

K bodu l. - Zahájení
5. veřejné zasedání, které bylo řádně svoláno, zahájil a řídil starosta města Ing. Jan Eret, který přivítal všechny
přítomné. Informoval, že zasedání bude streamované, ale zatím není možné z technických důvodů, pracuje se na
odstranění problému. Dále bude pořízen audio záznam, který bude po provedené anonymizaci zveřejněn na
webových stránkách města. Konstatoval, že podle prezenční listmyje z celkového počtu 17 členů zastupitelstva
města (dále jen ZM) přítomno 15 členů a ZM je usnášení schopné. ZM bylo zahájeno v 17:02 hodin.
Zapisovatelkou pro pořízení zápisu o průběhu jednání určil Lenku Nápravníkovou. Konstatoval, že zápis
z posledního zasedání byl ověřen a nikdo k němu nepodal námitky.

K bodu 2. - Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
Pan starosta navrhl jako ověřovatele zápisu:
p. Vávm a pí Zikmundovou.
Pan starosta se dotázal, zda má někdo jiný návrh. Nebylo tomu tak. Nechal o návrhu hlasovat.

Hlasování:
PRO: 15 PROTI: O ZDRŽEL SE:
Pan starosta konstatoval, že ověřovatelé zápisu byli zvoleni.

Pan starosta navrhl na složení návrhové komise:
Ing. Jelínka, p. Švédu, Mgr. Lunterovou.
Jako zapisovatele usnesení navrhl tajemníka MěÚ Ing. Radka Hrocha.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo jiný návrh. Nebylo tomu tak. Nechal o návrhu hlasovat.

V 17:04h přišla Mgr. Bardounová - celkem přítomno 16 členů ZM.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že návrhová komise byla zvolena.

Pan starosta přečetl navrhovaný program jednání:

l. Zahájení
2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola phiění usnesení z mmulých zasedání
4. Zápis zjednání kontrotaflio výboru
5. Zápis zjednání finančního výbom
6. Rozbor hospodaření města k 31.12.2022
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7. Rozpočtové opatření č. 2/2023
8. Žádost sportovních subjektu o dotaci
9. Smlouva o poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní obslužnosti s Plzeňským krajem

10. Inventarizační zpráva o provedené inventarizaci majetku, závazků a pohledávek města
k 31.12.2022

11. Informace o postupu projektu „Přístavba ZŠ a novostavba sportovní haly"
12. Informace k likvidaci společnosti PRONAP s.r.o. v likvidaci
13. Infomiace k projektu Rekonstmkce fotbalového hřiště s UMT
14. Informace k projektu Dostavba historického centra Starý Plzenec („Smetanka")
15. Rozšíření obsahu pořízení změny č. l Územního plánu Starý Plzenec
16. Převody nemovitostí:

a) Nabídka na koupi pozemků evidovaných na LV č. 2592 v k. u. Sedlec u Starého Plzence a na LV
č. 1099 v k. u. Starý Plzenec městu Starý Plzenec

b) Nabídka bezúplatného převodu pozemku pare. č. 1361/5 v k. u. Starý Plzenec od ČR - ÚZSVM
c) Žádost o prodej části pozemku města pare. č. 1343/22 v k. u. Starý Plzenec

17. Různé
a) Informace o plánovaných opravách
b) Neoprávněný odběr elektřiny
c) Řešení prostoru bývalého sběrného dvora

18. Shrnutí přijatých usnesení a závěr

Ing. Doláková - připomínka k podkladovým materiálům k bodu č. 11,13 a 14. Jsou nedostačující, na ústní přednes
nemůže být adekvátně reagováno.
Starosta - tyto body jsou informativní, berou se na vědomí.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo připomínky nebo dophiění k navrženému programu. Nebylo tomu tak,proto
nechal hlasovat.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že program byl schválen.
(Bod č. 2 viz zvukový záznam od 01:22 do 09:15 hod.)

K bodu 3. - Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání
Pan starosta předal slovo Mgr. Bc. Stýblové, předsedkyni kontrobiího výboru.
Mgr. Be. Stýblová - přehled trvajících usnesení ZM zpracoval Ing. Hroch, KV ho projednal. Za rok 2021 stále
trvá usnesení - informovat občany o záměrech přírodního divadla. Z roku 2022 trvají 4 usnesení - dopravní
napojení Pinko vo pole (3 usnesení) a l usnesení, které se týká exekuce a povinnosti právnicky města.
Úkoly trvalé z roku 2022 - účast Ing. arch. Starka ve fiinkci určeného zastupitele pro pořizování územního plánu,
další trvalý úkol jsou mformace o přístavbě ZŠ a novostavbě sportovní haly.
Z roku 2023 je to úkol vyhlášení výběrového řízení na zhotovitele projektu přístavba ZŠ a novostavba sportovní
haly. Tento úkol je dle p. tajemníka sptaěn, ale zatím tato informace neprošla RM.
Starosta k tomu uvedl, že tato mformaceje veřejně dostupná na portálu zadavatele.
Mgr. Be. Stýblová - dalším úkolem bylo zajistit úpravu rozpočtu na rok 2023 a střednědobého výhledu na roky
2024-2028 a úprava a dophiění tennínů realizace akcí v plánu investic s termínem do dnešního dne, ale tento úkol
není spkiěn. Pak je usnesení, které se také týká přístavby ZŠ a ukládá RM podat žádost do výzvy, to je sphiěno.
Starosta - doplnil informace k úpravě rozpočtu.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
p. Švéda přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci předsedy kontrohiího výboru o pkiění usnesení z předchozích zasedání.
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Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 3 bylo přijato.
(Bod č. 3 viz zvukový záznam od 09:15 do 15:20 hod.)

K bodu 4. - Zápis z jednání kontrolního výboru
Pan starosta předal slovo Mgr. Bc. Stýblové, předsedkyni kontrolního výboru.
Mgr. Be. Stýblová - seznámila se zápisem zjednání KV, který měl následující program:

l. Kontrola usnesení KV
2. Statut KV ZM
3. Ptaění usnesení ZM
4. Plnění usnesení RM

Pozn.: zápisy zjednání FV a KV jsou zveřejněny na webu města:
httDS://www.starvDlzenec.c2/vereina-SDrava/zastuDÍtelstvo-a-rada-mesta-1 /zaDÍsv-wboru-zm

Pan starosta se dotázala, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Ing. Jelínek přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí zápis a usnesení z jednání kontrolního výboru č. 5/2022 - 2026 konaného dne 13.04.2023 a
předložený Statut kontrohiího výboru,
ukládá finančnímu výbom předložit nový návrh Statutu finančního výboru na nejbližší zasedání zastupitelstva
města a

ukládá prověřit plataost usnesení zastupitelstva města 30.16/2022.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 4 bylo přijato.
(Bod č. 4 viz zvukový záznam od 15:20 do 24:05 hod.)

K bodu 5. - Zápis z jednání finančního výboru
Pan starosta předal slovo Ing. Jelínkovi, předsedovi fmančního výboru.
Ing. Jelínek - seznámil se zápisem zjednání FV, který měl následující program:

l. Rozbor hospodaření l -12/2022
2. Rozpočtové opatření č. 2/2023
3. Ostatní a) Žádost o dotaci na dopravní obslužnost

b) Inventarizační zpráva

Pozn.: zápisy zjednání FV a KV jsou zveřejněny na webu města:
https://www.staryplzenec.cz/vereina-sprava/zastupitelstvo-a-rada-mesta-l/zapisy-wbom-zm

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Lunterová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí zápis zjednám finančního výbom č. 4/2022 - 2026 konaného dne 12.04.2023.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 5 bylo přijato.
(Bod č. 5 viz zvukový záznam od 24:05 do 26:44 hod.)
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K bodu 6. - Rozbor hospodaření města k 31.12.2022
Pan starosta předal slovo p. Coufalovi, vedoucímu finančního a majetkoprávního odbom.
p. Coufal - seznámil s rozborem hospodaření.

Pozn.: veškeré podkladové materiály projednání ZM jsou zveřejněny na webu města:
https://www.starypLzenec.cz/vereina-sprava/zastupitelstvo-a-rada-mesta-l/ Podklady ZM

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
p. Švéda přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí Rozbor hospodaření 1-12/2022.

Hlasování:
PRO: 16 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 6 bylo přijato.
(Bod č. 6 viz zvukový záznam od 26:44 do 33:25 hod.)

K bodu 7. - Rozpočtové opatření č. 2/2023
Pan starosta předal slovo p. Coufalovi.
p. Coufal - seznámil s rozpočtovým opatřením, jedná se o úpravu příjmů i výdajů, ke kterým došlo od posledního
zastupitelstva.

Pozn.: veškeré podkladové materiály pro jednání ZM jsou zveřejněny na webu města:
https://www.staT/plzenec.cz/verejna-sprava/zastupitelstvo-a-rada-mesta-l/ Podklady ZM

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 37:25h do 51:54h, kde hovořili: p. Vávra, p. Coufal,
Ing. Červený, MBA, p. Coufal, p. starosta. Ing. Doláková, p. starosta, p. Coufal, Ing. Doláková, p. starosta.

V 17:53h se online připojila Mgr. Brejchová - celkem 17 členů ZM.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Lunterová přečetla návrh usnesení:
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2023 ve verzi předloženého znění VO.l, kterým dochází v rozpočtu města
na rok 2023 ke změně celkových příjmů o +3.734.231,00 Kč a ke změně celkových výdajů o +2.147.100,00 Kč,
dále dochází ke změně financování ve výši -1.587.131,00 Kč.

Hlasování:

PRO: 9 (Ing. Jelínek, Mgr. Lunterová, p. Švéda, Mgr. Vrobel, Ing. Kotora, Ing. Eret, MVDr. Benedikt, Ing. arch.
Stark, Ing. Šimána)
PROTI: O
ZDRŽEL SE: 8 (Mgr. Brejchová, pí Zikmundová, Mgr. Bc. Stýblová, Mgr. Bardounová, p. Vávra, Ing. Doláková,
Ing. Červený, MBA, Ing. Vaník)

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 7 bylo přijato.
(Bod č. 7 viz zvukový záznam od 33:25 do 53:16 hod.)

K bodu 8. - Žádost sportovních subjektů o dotaci
Pan starosta předal slovo p. tajemníkovi.
Tajemník - město má v rozpočtu vyčleněné dotační prostředky pro sportovní kluby v částce 750 tis. Kč. Část
rozdělila rada města v rámci své kompetence a žádosti o dotaci nad 50 tis. spadají do kompetence zastupitelstva.
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Dopomčení RMje poskytnout dotace v následující výši: Házenkářský klub 55 tis. Kč, Sportovní klub 230tis. Kč,
TJ Spartak Sedlec 174 tis. Kč a JUDO DRAGONS žádali o 60 tis. Kč, ale rada města doporučuje 15 tis. Kč.
p. Vávra hlásí střet zájmů jako jednatel TJ Spartak Sedlec.

Pozn.: veškeré podkladové materiály pro jednání ZM jsou zveřejněny na webu města:
https://www.starYplzenec.cz/vereina-SDrava/zastupitelstvo-a-rada-mesta-l/ Podklady ZM

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 54:39h do l:02:50h, kde hovořili: Ing. Šimána, p.
Vávra, p. Děkanovský (sportovní komise), p. starosta, Ing. Doláková, p. starosta, p. Vávra, Ing. Šimona, p. Vávra,
p. Coufal, Ing. Červený, MBA, p. starosta.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Ing. Jelínek přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí došlé žádosti subjektů o dotaci,
schvaluje na doporučení Rady města poskytnutí dotace HK Bohemia Sekt Starý Plzenec z.s. ve výši 55.000 Kč,
SK Starý Plzenec z.s. ve výši 230.000 Kč, TJ Spartak Sedlec z.s. v souhrnné částce 174.000 Kč a JUDO
DRAGONS II ve výši 15.000 Kč,
schvaluje uzavření Veřejnoprávních smluv o poskyfaiutí dotací s těmito subjekty v předloženém znění.

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRZEL SE:O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 8 bylo přijato.
(Bod č. 8 viz zvukový záznam od 53:16 do 1:03:55 hod.)

K bodu 9. - Smlouva o poskytnutí účelové dotace na zajištění dopravní obslužnosti s Plzeňským krajem
Pan starosta předal slovo p. tajemníkovi.
Tajemník -jedná se o dotaci, kterou poskytuje město Plzeňskému kraji, každý rok uzavíráme smlouvu, částka se
každý rok mění a vypočítává se podle skutečných nákladů (podle počtu obyvatel, počtu zastávek). Tato smlouva
se týká vlaků a autobusů Arriva, netýká se MHD. Letos je částka stanovena ve výši 270.608 Kč.

Pozn.: veškeré podkladové materiály projednání ZM jsou zveřejněny na webu města:
httDS://www.starvDlzenec.cz/vereina-sprava/zastupitelstvo-a-rada-mesta-l/ Podklady ZM

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
p. Švéda přečetl návrh usnesení:
ZM schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí účelové dotace mezi městem a Plzeňským krajem, jejímž
předmětem je poskytnutí dotace ve výši 270.608 Kč na zajištění dopravní obslužnosti Plzeňského kraje v roce
2023, v předloženém znění.
Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu c. 9 bylo přijato.
(Bodě. 9 viz zvukový záznam od 1:03:55 do 1:05:57 hod.)

K bodu 10. - Inventarizační zpráva o provedené inventarizaci majetku, závazků a pohledávek města
k 31.12.2022
Pan starosta předal slovo místostarostovi MVDr. Benediktovi.
MVDr. Benedikt - Ústřední inventarizační komise rozčlenila a potom zase shrnula zprávy dílčích inventarizačních
komisí, nebyly shledány žádné rozdíly. Celková hodnota majetku k 31.12.2022 činí 943.332.267,54 KLč. Došlo
k přírůstku majetku od minulého roku, jedním z hlavních důvodů nárůstu majetku bylo zařazení některých
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investičních akcí. V průběhu letošního roku budou pravděpodobně některé dokumentace k mvestičním akcím
vyřazovány, některé už třeba nejsou aktuální, takže tam naopak dojde k nějakému snížení. Poděkoval pracovníkům
MěÚ za jejich práci při dílčích inventarizacích.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Lunterová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí Inventarizační zprávu o provedené inventarizaci majetku, závazků a pohledávek města
k 31.12.2022 s tím, že celková hodnota inventarizovaného majetku města k tomuto datu činí 943 .332.267,54 Kč.

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 10 bylo přijato.
(Bod č. 10 viz zvukový záznam od 1:05:57 do 1:08:32 hod.)

K bodu 11. - Informace o postupu projektu „Přístavba ZS a novostavba sportovní haly"
Pan starosta - projekt běží podle nastavených pravidel, o kterých se hovořilo v únom, běží výběrové řízení na
zhotovitele stavby, připravují se výběrová řízení na TDS a BOZP, která se nyní fmalizují. Žádosti o dotace - po
dohodě s OPŽP město přistoupilo k procesu fázového fmancování a je to kombinace 163. a 40. výzvy. Do 163.
výzvy byla žádost podána a dotace byla udělena. Je tam však podmínka, že stavba musí být dokončena do konce
tohoto roku, ale to právě řeší fázové fmancování, že když bude možnost se přihlásit do 40. výzvy na nové dotační
období, tak se projekt bude moci rozkročit jak do období do konce roku 2023, tak do roku 2023 a dále. Původní
informace byla, že budeme moci okamžitě po vydání rozhodnutí požádat o překlopení do 40. výzvy, ale nyní se
čeká na přípravu ze strany OPŽP. K dnešnímu dni není možné žádost do 40. výzvy ve zjednodušeném řízení podat,
ale byli jsme ubezpečeni, že toto bude možné.
Vedle toho probíhá výběrové řízení, museli jsme požádat projektanta o výraznou změnu projektu, ten ji zpracoval,
byla následně dodána a byl prodloužen termín pro podávání nabídek o 100 % původní délky. Dnes přišly dotazy,
se vypořádávaly ze strany projektanta a zároveň komunikuji s p. Hejlem, který administmje výběrové řízení, zatím
se shodujeme, že je třeba prodloužit termín pro podání nabídek, zatím o 14 dní.
Ohledně žádosti do 3. výzvy na MŠMT není nic nového, zatím máme mformace, že by se mělo rozhodovat o
žádosti během příštího měsíce.
Dále p. starosta mformoval o uskutečněné návštěvě v Holýšově, kde realizují podobný projekt přístavby ZŠ (muno
sportovní haly).

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od l : 14:58h do l :26:30h, kde hovořili: Ing. Doláková, p.
starosta, Ing. Doláková, p. starosta, Ing. Červený, MBA, p. starosta, Ing. Doláková.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Ing. Jelínek přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informaci starosty o postupu akce „Přístavba základní školy a novostavba sportovní haly ve
Starém Plzenci".

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 11 bylo přijato.
(Bod č. 11 viz zvukový záznam od 1:08:32 do 1:27:05 hod.)

K bodu 12. - Informace k likvidaci společnosti PRONAP s.r.o. v likvidaci
Pan starosta předal slovo Ing. Maškové, likvidátorce.
Ing. Mašková - současný vývoj: do 12.4. doběhla aukce Surplex, od té doby probíhá ještě aftersale o prodeji
dalších strojů (prodaly se 3 sťoje). Dále probíhá úklid společnosti, nabízí se prodej materiálu, prodej drobného
nářadí. Chystá se bazar 13.5.2023. Změnilo se vytápění spol. Mijap, vytápějí si sami parním výměníkem, bylo
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upraveno účtování energií. Dále probíhají jednání se znalci k vyhotovení 2 znaleckých posudků na ocenění budov
a pozemků, včetně demoličního výměm. Výsledek by měl být do konce května. Administrativní budova je
vyklizená, je možné prostory využít např. jako archiv, dokud bude budova stát (možnost pronájmu je zveřejněna
prostřednictvím realitních kanceláří). Dále probíhá jednání se spol. Bohemia Sekt o pronajmu prostor, smlouvaje
před podpisem (platnost od 1.5.2023). Městu tím vznikne měsíční příjem a zároveň budou haly využité. Půjčkou
od města jsme zcela splatili úvěry od Komerční banky, a nyní tak, jak chodí výnosy z prodejů, tak se umomjí
částky i u společnosti CSOB.
K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od l:32:55h do l:42:40h, kde hovořili: p. starosta, Ing.
Mašková, Ing. Doláková, Ing. Mašková, Ing. Vaník, p. starosta, Ing. Vaník, p. starosta, Ing. Doláková, Ing.
Mašková, Ing. Doláková, Ing. Mašková.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
p. Švéda přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informace týkající se postupu likvidace společnosti PRONAP s.r.o. v likvidaci, 1C: 25248111
ke dni 12.04.2023.

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 12 bylo přijato.
(Bod č. 12 viz zvukový záznam od 1:27:05 do 1:43:22 hod.)
p. starosta poděkoval Ing. Maškové.

K bodu 13. - Informace k projektu Rekonstrukce fotbalového hřiště s UMT
Pan starosta přivítal p. Jíru, p. Děkanovského za SK Starý Plzenec a přítomné občany. Dále informoval, že 5.4. se
konalo veřejné projednání v Lidovém domě za velké účasti občanů. Nyní probíhá zpracování připomínek a
námitek. Finalizuje se návrh smlouvy o umístění stavby, kde mimo jiné bude řešena provozní doba, vypínání světel
a další věci. Přílohou bude provozní řád i situace stavby s podpisem, která pak bude součástí stavebního řízení.
Tento týden se musí odevzdat na stavební úřad. Dále zmínil samotná světla, na veřejném projednání byla podána
informace od p. Starka o možnosti porovnat tato světla s variantou, která by mohla přmést obyvatelům nějaký
prospěch. Intenzivně se tomu věnují, ale zpracování je časově náročné, bude třeba asi tak 10 následujících dní, aby
se tomu všechny zúčastněné strany věnovaly.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od l:48:00h do 3:07:10h, kde hoyonli^
(občan), p. starosta, p. Jíra, p. starosta, ^^^^^^^^^^B (občan), p. iliiiiiilii ^B^^^B C^can), p.
starosta, Ing. arch. Stark, p. starosta, p. Děkanovský, Ing. arch. Stark,_Ł^Iira^^^^B (občan),
[občan), p. Jíra, p. Děkanovský, p. Švéda, p. starosta, p. Děkanoysky^^^^^^^^B (občan), p. Jíra, p. Vávra,

(občan), p. starosta, p. Děkanovský, p. starosta,_^^^^^^B (občan), p. Vayra,_Ł_^ekanovský, p.
starosta, Ing. Šimána, p. Jíra, ^^^^^^B (občan), ^^^^B (občan), p. starosta, ^^^^^B (občan), p.
Dekanovský, Mgr. Vrobel, Mgr. Bc. Stýblová, p. starosta, Mgr. Bc. Stýblová, MVDr. Benedikt, Mgr. Bardounoya,

(občan)^p^starosta, Ing. Doláková, p. starosta, p. Děkanovský, ^^^^^^^^B (občan),
(občan^^^B^^^^B (občan), Mgr. Vrobel, ^^^^^^^B (občan), pí Zikmundová, Ing. Šimána,

Ing. Kotora, ^^^B (občan), p. starosta, Ing. Doláková, BI^N (občan), Ing. Doláková, p. Děkanovský, p.
Jíra, p. starosta, p. Jíra.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Lunterová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí informace týkající se projektu Rekonstrukce fotbalového hřiště z UMT.
Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 13 bylo přijato.
(Bod č. 13 viz zvukový záznam od 1:43:22 do 3:07:54 hod.)
p. starosta poděkoval přítomným za účast.
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K bodu 14. - Informace k projektu Dostavba historického centra Starý Plzenec („Smetanka")
Pan starosta předal slovo Ing. arch. Stárkovi.
Ing. arch. Stark - připravuji obsáhlejší prezentaci na příští zasedání ZM. Proběhlo jednání s Ing. arch. Statkem,
který obdržel všechny podklady, řešili jsme další postup, ale hlavně upřesňujeme kapacity radničního špalíčku,
které vychází ze zadání původní soutěže, je to ve fázi vzájemného připomínkování. Podobně si upřesňujeme
skladbu bytů z důvodů rozměru staveb a obdobně se bavíme o parkování. Zejména u špalíčku je několik variant,
všechny se prověmjí, všechny mají své pro i proti. Pokročili jsme v domluvě, které objekty na severní straně budou
odstraněny, jedná se o 3 objekty, u kterých se momentálně řeší demoliční výměr, a u ostatních se budou řešit
udržovací práce. Začala jednání s vlastníky domů v soukromém vlastnictví, kterých je tam několik.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 3:ll:02h do 3:19:35h, kde hovořili: Ing. Kotora, Ing.
Doláková, Ing. arch. Stark, Ing. Doláková, Ing. Kotora, p. starosta, Ing. arch. Stark, p. starosta, Ing. Doláková, Ing.
arch. Stark.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Ing. Jelínek přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí infomiace týkající se projektu: „Dostavba historického centra".
Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 14 bylo přijato.
(Bod č. 14 viz zvukový záznam od 3:07:54 do 3:20:30 hod.)

K bodu 15. - Rozšíření obsahu pořízení změny č. l Územního plánu Starý Plzenec
Pan starosta předal slovo Ing. arch. Stárkovi.
Ing. arch. Stark - přidáváme další 2 dílčí změny, které budou poslední, a tím se změna č. l uzavře, aby se mohla
začít zpracovávat. Jedna změna je žádost ^^^^^^B, který žádá o změnu plochy ze zeleně na rekreace
individuální. Je to z jeho vlastního podnětu, pro jeho vlastní účely. Město tuto změnu nepotřebuje, samo by o ni
nežádalo, ale zároveň ničemu nevadí, j e možné j i vyhovět. Ale j elikož se j edná o soukromé účely, tak navrhuj emě
v souladu se stavebním zákonem, aby se fmančně podílel na této změně, on s tím souhlasí.
Druhá část vychází z podnětu ^^^B, kterému vyhovujeme částečně, jedná se o něco, co bychom stejně museli
udělat. Celá lokalita v územním plánu má mít zpracovanou studii US-09, je poměrně veUíá, část z ní je již
zpracovaná z dřívější doby. Jedná se o to, aby se velká plocha rozdělila na 2 menší. Je k tomu grafický podklad,
aby se nám to rozdělilo na plochu A, která bude mít samostatnou územní studii, a plochu B+C, která také bude
mít samostataou územní studii. Jsou od sebe vzdálené. Došlo by k tomuto rozdělení a zároveň během tohoto
rozdělování by architekt nebo zpracovatel změny územního plánu řešil, jakým způsobem zohlednit stávající studii
na Čížkovo pole, která už je zpracovaná. Buď je možné ji převzít 1:1 do nové studie nebo je možné ji z toho
vyčlenit zvlášť. To už by bylo na jeho rozhodnutí.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 3:24:20h do 4:00:03h, kde hovořili: p. Vávra, Ing. arch.
Stark, p. Vávra, Ing. arch. Stark, Ing. Doláková, p. starosta, Ing. Doláková, Ing. Šimána, Ing. arch. Stark, Ing.
Doláková, p. starosta, Ing. Kotora, Ing. Vaník, p. starosta, Ing. arch. Stark, Ing. Šimána, Ing. Doláková, p. starosta,

). Vávra, Ing. arch. Stark, Ing. Šimána, Ing. Doláková, Ing. arch. Stark, Ing. Doláková, p. starosta, Ing. arch. Stark,
(občan), p. starosta, Ing. Šimána, Ing. Doláková, ^^^^^B^^^^B (občan), Ing. Doláková,

(občan), p. starosta, Ing. Doláková,

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
p. Švéda přečetl návrh usnesení:
ZM souhlasí se zařazením návrhu do pořízení změny č. l Územního plánu Starý Plzenec zkráceným postupem
v souladu s ustanovením § 55a odst. 2 z.č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon),
ve znění pozdějších předpisů, z podnětu navrhovatele
souhlasí se zařazením návrhu do pořízení změny č. l Územního plánu Starý Plzenec zkráceným postupem
v souladu s ustanovením § 55a odst. 2 z.č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon),
ve znění pozdějších předpisů, z podnětu navrhovatele ^^^^^^^^^BBU, za podmínky částečné úhrady
nákladů na pořízení změny územního plánu,
ukládá radě města zajistit potřebné administrativně zákonné úkony.
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Hlasování:
PRO: 8 (Mgr. Lunterová, p. Švéda, Mgr. Vrobel, Ing. Kotora, Ing. Eret, MVDr. Benedikt, Ing. arch. Stark, Ing.
Šimána)
PROTI: O
ZDRZEL SE: 9 (Ing. Jelínek, pí Zikmundová, Mgr. Bc. Stýblová, Mgr. Bardounová, p. Vávra, Ing. Doláková, Ing.
Červený, MBA, Ing. Vaník, Mgr. Brejchová)

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 15 nebylo přijato.
(Bod č. 15 viz zvukový záznam od 3:20:30 do 4:02:38 hod.)

Ve 21:05h byla vyhlášena přestávka.
Ve 21:18h byla přestávka ukončena.

K bodu 16. - Převody nemovitostí
Pan starosta předal slovo p. tajemníkovi.

a) Nabídka na koupi pozemků evidovaných na LV č. 2592 v k.ú. Sedlec u Starého Plzence a na LV c.
1099 v k.ú. Starý Plzenec městu Starý Plzenec

Pan tajemník - v souvislosti s pokračující stavbou „cyklostezky Starý Plzenec - Šťáhlavy, II. etapa, úsek úl. Za
Dvorem - Smetanova úl." město obdrželo nabídku od společnosti Forestlaan, s.r.o. na koupi pozemků. Je to i
v souvislosti s ucelením pozemků. Cena je 39 Kč/m2. Jedná se o časově omezenou nabídku do 20.6.2023.
Ing. Kotora - dophiil, že nabídka je vyvolaná naší poptávkou, kdy město oslovilo spol. Forestlaan. Cca 2 roky
zpátky byly pozemky městu nabízeny, ale nedošlo ke koupi.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 4:05: lOh do 4:06:55h, kde hovořili: Ing. Doláková, p.
starosta, Ing. Vanik, Ing. Kotora, Ing. Doláková.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Lunterová přečetla návrh usnesení:
ZM schvaluje koupi pozemků evidovaných na LV č. 2592 parc. č. 160/22 a 347/3 v k. u. Sedlec u Starého Plzence
anaLVč. 1099 parc. č. 196/1,197/3,198/5,198/8, 1335/1,1337/1,1339/1,1342/42a 1423/4 v k. u. Starý Plzenec
za stanovenou kupní cenu ve výši 750.711,00 Kč, dle nabídky s omezenou platností do 20.06.2023, od společnosti
Forestlaan, s. r. o., IČO: 27245039.

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O
Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 16a)bylo přijato.
(Bod č. 16a) viz zvukový záznam od 4:02:38 do 4:08:11 hod.)

ZDRZEL SE: O

b) Nabídka bezplatného převodu pozemku pare. č. 1361/5 v k.ú. Starý Plzenec od ČR - ÚZSVM
Pan tajemník- město dlouhodobě usiluje o převody pozemků od UZSVM na území města. Po dílčích částech nám
UZSVM pošle nabídku a návrh smlouvy. V tomto případě se jedná o bezúplatné nabytí pozemku pare. č.1361/5
v k.ú. Starý Plzenec, je to součást místní komunikace ulice Podhradní.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Ing. Jelínek přečetl návrh usnesení:
ZM schvaluje bezúplatné nabytí pozemku pare. č. 1361/5 v k. u. Starý Plzenec od České republiky - Úřadu pro
zastupování státu ve věcech majetkových, IČO: 69797111 tvořící součást místní komunikace ulice Podhradní.

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O
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Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č.16b)bylo přijato.
(Bodě. 16b) viz zvukový záznam od 4:08:11 do 4:10:05 hod.)

c) Žádost o prodej části pozemku města pare. č. 1343/22 v k.ú. Starý Plzenec
Pan tajemník - město obdrželo žádost na odkoupení části pozemku, v tomto případě RM nedopomčuje prodej,
neboť je tam návaznost na přístupové stezky k bývalému hradišti dle zpracovaného Návrhu Archeoplánu hradu
Stará Plzeň. Pozemek se nachází v blízkosti rotundy, RM nedoporučuje prodej.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
p. Švéda přečetl návrh usnesení:
ZM neschvaluje, v souladu se záměry města zajistit prostupnost území, propojení a návaznost na existující
přístupové stezky k bývalému hradišti dle zpracovaného „ASP - Návrhu Archeoplánu hradu Stará Plzeň",
vybudování naučných stezek kolem i uvnitř města včetně odpočmkových míst/zón, prodej pozemku pare. č.
1343/22 v k. u. Starý Plzenec nebo jeho částí.

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č.16c)bylo přijato.
Bod č. 16c) viz zvukový záznam od 4:10:05 do 4:12:20 hod.

K bodu 17. Různé
a) Informace o plánovaných opravách

Ing. Kotora, místostarosta - na posledním zasedání jsme četli výčet plánovaných oprav pro letošní rok, nyní jsme
to dali do tabulky a předložili zastupitelům jako informaci, co by město chtělo v letošním roce opravovat.
V seznamuje uvedeno místo, stručný popis opravy a informace o tom, zda již bylo poptáno nebo probíhá oprava.
Zároveň se seznam bude v průběhu roku měnit a budeme ho průběžně předkládat zastupitelstvu.

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 4:13:20h do 4:20:55h, kde hovořili: p. starosta, p.
Vávra, Ing. Kotora, Ing. Doláková, p. starosta, Ing. Doláková, Ing. Vaník, p. starosta, Ing. Doláková, p. starosta.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
Mgr. Lunterová přečetla návrh usnesení:
ZM bere na vědomí seznam předpokládaných oprav pro rok 2023.

Hlasování:

PRO: 9 (Ing. Jelínek, Mgr. Lunterová, p. Švéda, Mgr. Vrobel, Ing. Kotora, Ing. Eret, MVDr. Benedikt, Ing. arch.
Stark, Ing. Šimána)
PROTI: O
ZDRŽEL SE: 8 (Ing. Vaník, Ing. Červený, MBA, Ing. Doláková, p. Vávra, Mgr. Bardounová, Mgr. Bc. Stýblová,
pí Zikmundová, Mgr. Brej chová)

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 17a)bylo přijato.
Bod č. 17 a) viz zvukový záznam od 4:12:20 do 4:22:00 hod.

b) Neoprávněný odběr elektřiny
Starosta - po zvolení do funkce jsme byli osloveni ze strany ČEZu o dořešení situace, neměli jsme k tomu žádné
informace. Jedná se o výzvu o řešení problému z prosince roku 2020. ČEZ si nárokuje proplacení úhrady, která
byla naměřena na podmžném elektroměru + úhradu administrativních nákladů. Neměli jsme žádný právní titul
k proplacení, tak jsme se obrátili na všechny osoby, které o tom mohli něco vědět (členové RM, provozovatel
koupaliště. Vodárna) a chtěli jsme po nich vyjádření. Dostali jsme odpovědi. Sloupek je města, pozemek je města,
zařízení je města, ale v reálu ho užívá Vodárna, ale na druhou stranu bez pronájmu, ještě s podružným
elektroměrem. Hledáme právní titul, proč to má město uhradit nebo ČEZu sdělíme, že je to černý odběr. Je to
předloženo ZM k zamyšlení.
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K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 4:27:02h do 4:35:40h, kde hovořili: Ing. Kotora, p.
starosta, ^^^^^^^^B (občan), p. Vávra, p. starosta, p. Vávra, Ing. Kotora, p. Vávra, p. starosta, Ing. Vaník,
p. tajemník, p. starosta.

Pan starosta se dotázal, zda má někdo dotaz. Nebylo tomu tak. Požádal návrhovou komisi o návrh usnesení.
p. Švéda přečetl návrh usnesení:
ZM bere na vědomí mformaci starosty města o neoprávněném odběm elektrické energie na hlavní domovní skříni
P85 před koupalištěm,
ukládá informovat společnost ČEZ o nezjištění původce napojení.

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRZEL SE: O

Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 17b) bylo přijato.
Bod č. 17b) viz zvukový záznam od 4:22:00 do 4:36:15 hod.

c) Řešení prostoru bývalého sběrného dvora
Starosta - tento bod předložila Ing. Doláková, předávám jí slovo. Město tuto záležitost také řeší, 27.3. jsme oslovili
stavební komisi s podrobným požadavkem na toto umístění. Paní Doláková navrhuje do pracovní skupiny členy,
ale nemá od všech členů vyjádření.
Ing. Doláková - byla jsem součástí projektu ArcheoDanube, jehož závěrečné představení bylo koncem roku 2022.
K návrhu na jmenování pracovní skupiny uvádím, že jsou to členové stavební komise, kteří se tímto prostorem
zabývali a členové komise strategického rozvoje (já a paní Brejchová). V důvodové zprávě uvádím, že se jedná o
pozemky bývalého sběrného dvora včetně okolí a včetně přístupu k řece, že je to v souladu s územním plánem,
programem rozvoje města, i se závěry projektu ArcheoDanube. Tento prostor je velmi cenný, proto je navrženo,
aby byl řešen formou architektonické soutěže o návrh. Dále paní Doláková popsala výhody soutěže a co je cílem
a výsledkem soutěže (podrobně viz zvuková nahrávka).

K tomuto bodu proběhla diskuze viz zvuková nahrávka od 4:46:00h do 5:39:22h, kde hovořili: Ing. arch. Stark,
MVDr. Benedikt, Ing. arch. Stark, Ing. Doláková, Ing. arch. Stark, Ing. Doláková, p. starosta, Ing. arch. Stark, Ing.
Doláková, p. starosta, Ing. Doláková, Ing. Šimána, Ing. arch. Stark, Ing. Doláková, Mgr. Be. Stýblová, p. starosta,
Mgr. Brej chová, p. starosta, Ing. Rotora.

Starosta předkládá protinávrh:

ZM bere na vědomí návrhy na řešení prostoru bývalého sběrného dvora včetně okolních pozemků,
ukládá radě města jmenovat pracovní skupinu pro přípravu zadání.

Dále proběhla další diskuze, ze které vyplynula úprava protmávrhu p. starosty:
ZM bere na vědomí návrhy pro řešení prostoru bývalého sběrného dvora včetně okohiích pozemků,
ukládá radě města jmenovat pracovní skupinu pro přípravu zadání řešení prostoru bývalého sběrného dvora, a to
dle návrhů stavební komise (2 členy), komise pro strategický rozvoj a plánování (2 členy) a rady města (2 členy).

Ing. Doláková požádala o úpravu usnesení. Po další diskuzi došlo k úpravě navrženého usnesení.

Ing. Jelínek přečetl upravené usnesení:
ZM bere na vědomí návrhy na formy výběru zpracovatele architektonického návrhu pro řešení prostém bývalého
sběrného dvora včetně okohiích pozemků,
ukládá radě města jmenovat pracovní skupinu pro přípravu zadání řešení prostom bývalého sběrného dvora, a to
dle návrhů stavební komise (2 členy), komise pro strategický rozvoj a plánování (2 členy) a rady města (2 členy).

Hlasování:
PRO: 17 PROTI: O ZDRŽEL SE: O
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Pan starosta konstatoval, že usnesení k bodu č. 17c) bylo přijato.
Bod č. 17c) viz zvukový záznam od 4:36:15 do 5:40:20 hod.

Pí Zikmundová - dotaz, klub invalidů požádal o nebytové prostory v sokolovně (bývalá sauna), které by měli
zájem využívat jako klubovnu. Jak tato žádost byla projednána?
Ing. Kotora - žádost bude projednána 26.4. na schůzi rady města
p. Vávra - dotaz, zda se postoupilo s realizací městské policie?
p. starosta-by li jsme na návštěvě v Bio vících v muzeu, ptali jsme se jich, zda už s nimi bylo předjednáno umístění
městské policie v budově SUŠ. Sdělili, že to není pravda, že došlo pouze k prohlídce prostor, a že čekali na výzvu,
ale dál to nebylo komunikováno. Domníváme se, že ideálním místem pro městskou policii by byla budova bývalé
Policie ČR, proto jsme zpracovali žádost na ÚZSVM k převodu této budovy do majetku města.
Dále k tomuto dotazu hovořil: p. Vávra, p. starosta, Ing. Doláková, p. starosta, Ing. Kotora, Ing. Doláková, Ing.
Kotora, Ing. Doláková.

K bodu 18. - Shrnutí přijatých usnesení a závěr
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast.

Ve 23:05 hodin pan starosta ukončil 5. veřejné zasedání Zastupitelstva města Starý Plzenec.

Zapsala dne 05.05.2023
Lenka Nápravníková

Ověřovatelé zápisu:
Jaromíra Zikmundova v. r. Marek Vávra v. r.

Starosta města Starý Plzenec
Ing. Jan Eret v. r.
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